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Interradenoverleg 

 

 

Raad: Interraden 

Genoteerd door: Bram Wouters 

Datum Vergadering: Woensdag 12 december om 20 uur, in zaal Molenberg van het 

Gemeenschapscentrum Felix Sohie. 

Aanwezig: Chris Verhaegen, Henri Vanderlinden, Gilberte Marchand, 

Marijke De Rudder, Stefaan Bockstal, Jan Lenaerts, Rein Van 

Gisteren, Erwin Ghysens, Pieter Muyldermans, Bram Wouters, 

Sofie Stroobants, Tessa Hemeleers 

Verontschuldigd:  Annemie Pijcke, Katrien Claes, Ben Holderbeke, Eric Kumps, 

Valère Claeys, Ingrid Bergiers, Jeroen Nagels 

 

1. AGENDA 

 

 Toelichting werking van de GECORO (Chris Verhaegen) 

 Receptie adviesraden 

 Varia 

 

2. TODO’S 

 

3. ADVIEZEN IN BIJLAGE 

 

4. DETAIL 

 

4.1 Agendapunt 1: toelichting werking van de GECORO (Chris Verhaegen) 

 

Zie ook presentatie in bijlage. 

 

De GECORO is een adviesraad die decretaal verplicht is (door de regering vastgelegd). Elke 

geleding wordt na een verkiezing aangeschreven om zich opnieuw kandidaat te stellen. Elk 

lid heeft een reservekandidaat (vervanger – opvolger). Zij zijn deskundigen en dienen bij 

het indienen van hun kandidatuur te bewijzen dat ze de nodige kennis hebben van 

ruimtelijke ordening. 

De namen van de leden en de organisatie van waaruit zij zijn aangesteld, zijn terug te 

vinden op de website van de gemeente via https://www.hoeilaart.be/leden-gecoro. 

 

Er worden 7 deskundigen aangesteld, zij hebben stemrecht. De vertegenwoordigers van 

politieke partijen mogen aanwezig zijn, maar mogen niet tussenkomen (in praktijk mogen 

ze wel iets zeggen en wordt er ook naar hun mening geluisterd, er wordt enkel geprobeerd 

om niet te discussiëren). 

 

De voorzitter van de GECORO heeft ook stemrecht. De secretaris van de Raad is het 

diensthoofd van Ruimtelijke Ordening. Momenteel is er vanuit de gemeente een tijdelijk 

diensthoofd aangesteld vanuit Haviland. De secretaris heeft geen stemrecht. 

 

De GECORO vergadert enkel in consensus en geeft één advies (als vertegenwoordiging van 

de volledige raad). Eerder uitzonderlijk wordt ook het minderheidsstandpunt opgenomen 

in het verslag. 
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De grote krijtlijnen worden vastgelegd in het gemeentelijk ruimtelijke structuurplan (vb.: 

serregebieden, enz.). Dit structuurplan werd opgesteld door een studiebureau die 

geprobeerd heeft om het ‘wensenpakket’ van de GECORO en het beleid erin te vertalen. 

Alle dossiers met betrekking tot ruimtelijke ordening, alsook alle werken die worden 

uitgevoerd in de gemeente, worden besproken in de GECORO (wat is de impact op de 

omgeving?).  

 

De GECORO komt ongeveer 6 keer per jaar samen en formuleert adviezen naar het 

bestuur. De adviezen worden telkens samen met het verslag ter kennis gebracht aan het 

college, zo kan het college kaderen hoe het advies tot stand is gekomen. Het advies is niet 

bindend, de GECORO wordt beschouwd als een adviesraad. Tot nu toe werden alle adviezen 

ook gevolgd door het college. 

 

Vragen 

 

- Erwin: Is de GECORO ook betrokken bij het dossier van de bouw van de serviceflats? 

Chris geeft aan van wel, het beleid heeft ook het advies van de GECORO gevolgd, echter 

werd afgeweken van de bouwvergunning. 

- Rein: Wie bepaalt wat een geleding is? Zijn de vergaderingen openbaar? 

De vergaderingen zijn niet openbaar voor publiek, de GECORO is decretaal vastgelegd. 

Sommige zaken gaan over persoonlijke belangen en kunnen daarom niet openbaar 

gemaakt worden met het oog op de privacy. De agenda van de GECORO staat openbaar 

op de website, de verslagen en de adviezen kan je opvragen (namen en persoonlijke 

informatie worden dan geschrapt). Rein heeft de bezorgdheid dat alle informatie 

openbaar en transparant moet blijven voor de burger. Je kan namelijk de 

gedachtenvolging niet afleiden uit het advies. 

- Gilberte: Zijn er nog projecten lopende wat betreft de grote woningen (grote 

bezorgdheid bij senioren die vaak alleen in een grote woning verblijven)? Chris geeft 

aan dat er nog projecten lopende zijn in de wijk Pittoresk. Er werd eveneens een RUP 

opgesteld omtrent grote woningen. 

 

4.2 Agendapunt 2: Receptie interraden 

 

Sofie Stroobants zal dit verder opvolgen vanuit de administratie. Ze geeft aan dat zij al 

werd geïnformeerd door Marijke en alle informatie heeft gebundeld tot één draaiboek. Er 

werd afgesproken om een glasbak en vuilbakeilanden te installen, Eric werd hierover reeds 

gecontacteerd. De organisatie van vorig jaar zal worden verdergezet. Erwin zal een e-mail 

sturen naar de voorzitters van alle raden met een oproep om mee te helpen met de 

receptie. De Seniorenraad belooft alvast vier trouwe vrijwilligers voor de bardienst, van 

10.30 tot 14.30 uur. 

 

Sofie zal een lijst maken van diegene die willen komen helpen bij opbouw, tijdens de 

receptie en bij de opruim.  

De interradenreceptie kreeg een nieuwe naam: ‘Klinken op 2019!’ (idee van Marijke). 

Infoportieken worden reeds gedrukt en de informatie komt ook in de UiT-kalender, enz.  

De cultuurraad zal zorgen voor een kleine ceremonie. De CWxRM-beeldjes zullen op die 

dag worden uitgereikt. Sofie vraagt of er nog raden zijn die een extra activiteit willen 

brengen? Dit is voorlopig niet het geval. 

 

De receptie start om 11.30 uur en eindigt om 14 uur. De milieuraad en GROS willen instaan 

voor de opruim.  
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4.3 Agendapunt 3: Varia 

 

- Pieter Muyldermans – voorzitter van de raad van beheer van het GC Felix Sohie tot 7 

januari en na de komende installatie van het ‘nieuwe’ beleid schepen van o.a. 

participatie. Vorige jaren waren er enkele discussies over de werking van de ‘Wakkere 

Burger’. Wat wordt er verwacht bij het interradenoverleg van de schepen van 

participatie? Aanwezigheid bij het interradenoverleg. De bedoeling is om de 

verwachtingen uit te wisselen (ook de eigen verwachtingen). 

- Mogelijke installatie adviesraden? Het nieuwe bestuur wordt pas geïnstalleerd op 7 

januari. Voor alle adviesraden zal eenzelfde benadering worden gehanteerd. Na 14 

januari zal er een standpunt worden ingenomen. Hoe kan er worden gegarandeerd dat 

een raad blijft draaien?  

De niet-verplichte raden hebben zeker een nut, het college dient enkel te beslissen of 

deze in de toekomst nog dienen te worden verdergezet. Een raad zal, indien er hiervan 

sprake is, niet van de ene dag op de andere worden stopgezet (er dient een beter 

alternatief te zijn). 

Er werd reeds een nieuwe raad opgericht, nl. de mobiliteitsraad. Deze is nog niet 

geïnstalleerd. 

De verplichte raden zijn de milieuraad, jeugdraad, het LOK en de GECORO. Ook een 

aantal raden waarbij inspraak verplicht is, vb.: verplicht inspraak op cultuur te 

organiseren. 

Opmerking: Er is nog steeds een groot aantal burgers niet op de hoogte van de inhoud 

en de werking van de raden  hierover samen zitten met de communicatiedienst. 

Iedereen mag reeds zijn verwachtingen over de herinstallatie van de adviesraden 

kenbaar maken aan Bram of Pieter en dit naar bram.wouters@hoeilaart.be of 

p_muyldermans@yahoo.com. 

 

Het volgende interradenoverleg zal plaatsvinden op donderdag 14 maart, om 19.30 uur 

in zaal Bakenbos van het GC Felix Sohie. 

 

De milieuraad zal tijdens het komende overleg de werking toelichten. 

 


